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Czechowic e-Dńedńcę, 9.a9 .2020 r.

Protokół z po§isdz€ nia Zarządu Osiedla,rBarb ar a' w
Czechowicach-Dziedzicach w dniu 9.09.2020 r.

Posiecizenie odbyło się w Szkole Podstalvowej rrr 2 w Czechowicach-Dziedzicach.

Obecni członkowie zarządu Rady Osiedla,"Barbara" :

. Andrzej Maj

. Mateusz Zimmermann

. Jerzy Folwarczny

. Lucyna Kohut

. Ilona Paczyńska

. Krystyna Waliczek

Porządek posiedzenia:

l. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności posiedzenia

2. Podjęcie uchwałę ws. Zebrania mieszkancorv Osiedla..Barbara"

3, Przedstawienie wstępnego projektu budzetu Osiedla ..Barbara'' na rok 2021

4. lnformacja na temat postępu inwestycji na Osiedlu..Barbara"

Ad, 1

Posiedzenie prowadził Przewodniczący Zarądu Osiedla ,,Barbara" Andrzej Maj, który na
podstawie lis§ obecności stwierdził kworurn. Lista obecności w zńączniku do protokołu,

Ad.2

Zarząd Osiedla ,,Barbafa" zadecydowŃ iż zebranie mieszkańcow Osiedla .,Barbara" odbędzie
się 23 września 2020 roku, o godzinie 17 w Szkole Podstawowej nr 2 przy ulicy Krolorvej
Jadwigi.

Ad.3

Przewodniczący Zarządu Osiedla .,Barbara" Andrzej Maj poinformował Zarząd Osiedla na
temat stanu bucloplz parku przry ulicy Krolowej .Iadwigi, oraz planach remontu clrogi na lllic;,
Gómiczej pomiędzy I, a2 rzędem zabytkowych kamienic.

Ad.4

Przewodniczący Zarządu Osiedla ,,Barbafa" Andrzej Maj przedstawił Zarądowi Osiedla
wstępny pĄekt budżetu Osiedla,.Bafbara" na rok 2021, ktory wyniesie 84 zaa zł.

Na tym protokoł zakończono.
Przewodnicz ący Zarządl
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